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ROMÂNIA 

JUDEŢUL HUNEDOARA 

MUNICIPIL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
           PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din  data de 23.07.2018 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dna. Corina Virginia Popovici care 

a fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 218/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali 
prezenți. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
Dna. Popovici Corina Virginia: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 16 consilieri.  

Lipsesc domnii consilieri: Mureșan Vasile, Olariu Nicoleta, Filiche Ionel-
Marius,  Muzsic Robert Eugen, Jitian Simion.  

De asemenea, vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul 
Primar Bobouțanu Dan și d-nul. Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Dau cuvântul d-lui. primar Bobouțanu Dan pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 
D-nul. primar Bobouțanu Dan: 
„Ordinea de zi rămâne neschimbată.” 

 
 Dna. Popovici Corina Virginia:  
„Supun la vot ordinea de zi. Ordinea de zi se aprobă în unanimitate. 
 Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali, „ (1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  

(2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  
 

 Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
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ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitatea 
celor prezenți. 

 

La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind prelungirea mandatului de administrator la societatea 
SALUBPREST HUNEDOARA SRL. 
 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -      D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 

-      Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

Se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dnul. Bădin Ion: 
” Mulțumesc doamna Președinte pentru amabilitate. Sigur, am lipsit Joi la 

ședința extraordinară, mă aflam în concediu. Așa a fost să fie. Am rămas surprins când am 
văzut seara, pe YouTube filmarea ședinței și, ca fapt divers, eram în București cu un 
francez care se află în România de aproape 29 de ani și care pricepe foarte bine limba 
română și ascultat, a văzut și el această înregistrare pe YouTube și vă spun sincer a 
rămas foarte mirat de faptul că acel proiect de hotărâre n-a trecut ca să fie validat, și i-am 
spus că în cazul în care nu trece, societatea Salub înființată chiar de Primăria municipiului 
Hunedoara riscă să fie dizolvată și orașul să rămână cu gunoaiele pe stradă. 

Revenind la ceea ce s-a întâmplat Joi, vreau să vă aduc aminte, au mai fost 
două mandate în 1996 – 2004, consilieri locali, când erau 23 de consilieri la un moment 
dat din 23 erau vreo 17 partide țin minte, dar toată lumea era în slujba orașului, pentru 
binele orașului, mai ales când erau proiecte de utilitate publică, cum este și acest proiect. 
Sigur că surprinderea a venit din partea grupului de consilieri de la PNL care nu au votat 
acest proiect de hotărâre, riscând încă odată să rămânem fără societate și totodată să 
rămânem cu gunoaiele în Hunedoara, probabil gândindu-se ei că va fi o palmă pentru 
PSD, dar este o palmă pentru municipiul Hunedoara pentru că să nu uităm alegerile care 
au fost în 2016 și cei de la PSD, și de la PER, și de la UDMR, și de la PNL ne-au votat 
cetățenii orașului, cetățenii municipiului ca să venim să facem treabă pentru oraș, orașul 
să arate așa cum trebuie să arate cel mai mare oraș municipiu din județul Hunedoara.  

Eu cred că ar trebui să vă gândiți foarte bine, consilierii de la PNL, asupra 
votului  care îl veți da și astăzi, cu toate că nu am nici o opreliște să spun că din ce am mai 
vorbit cu unii dintre dvs. care nu se află în sală dar se află în oraș și nu au venit la această 
ședință extraordinară, votul va fi în continuare negativ. Sigur că până la urmă dvs. ar trebui 
să nu mai veniți la anumite ședințe și să-i trimiteți direct să vă reprezinte pe domnul 
Gherman, șeful organizație liberale din municipiul Hunedoara, sau pe doamna senatoare, 
doamna Hărău. Dacă rămânem fără societatea de salubritate, societate care a fost votată 
de dvs., aduceți-vă aminte că am votat toată lumea înființarea acestei noi societăți de 
salubritate care este coordonată de către Primăria municipiului Hunedoara și Consiliul 
Local, iar acum pe niște treburi puerile așa cum spunea domnul profesor că se află 
Primăria într-o zonă crepusculară, eu cred că vă aflați dvs. într-o zonă crepusculară. De 
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aia zic că ar trebui să-i trimiteți pe Gherman ori pe doamna Hărău la ședință să voteze ei 
în locul dvs. și dvs. să faceți alte activități. Vă punem prezenți la ședințe ca să vă luați 
indemnizația. Nu este posibil ca un proiect de utilitate publică să nu treacă de Consiliul 
Local, indiferent din ce partid facem parte, până la urmă suntem partidul acestui municipiu 
și trebuie să facem ceea ce își doresc cetățenii, să avem un oraș curat, frumos și să 
arătăm județului și țării că trăim în mod civilizat.  

Încă odată, cred în continuare că votul dvs. va fi negativ, de fapt este o 
palmă, pentru că este a patra palmă care v-o dați singuri. Prima v-ați dat-o atunci când eu 
am avut o inițiativă, un proiect de hotărâre în Consiliul Local în 2016 în luna august, când 
am propus ca doi ziariști venerabili, Victor Niță, D-zeu să-l odihnească, care a decedat 
între timp și Nicolae Stanciu să fie făcuți cetățeni de onoare și v-ați abținut de la vot, 
proiectul a trecut. A doua oară a fost cu transportul în comun, tot un proiect de utilitate 
publică care era să-l blocaţi din nou nevotându-l, pe urmă v-aţi răzgândit şi l-aţi votat. A 
treia oară a fost cu investitorul care a luat terenul de la intrare în Hunedoara, când nu l-aţi 
votat prima dată şi v-aţi răzgândit pe urmă în a doua şedinţă care a fost şi l-aţi votat şi iată 
că Joi v-aţi mai dat cu stângul în dreptul încă odată. Probabil şi astăzi veţi continua pe 
aceeaşi lungime de undă dar vă faceţi dvs. rău şi nu sunteţi în seamă pentru cetăţenii 
municipiului Hunedoara. Vă mulţumesc.” 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Domnul consilier Ilea.” 
 

   Dnul. Ilea Sorin: 
   „Mulțumesc doamna Președintă. Vreau să vă aduc la cunoștință faptul că 
activitatea mea de bază pe care mi-o desfășor este în Resurse Umane, am o expertiză de 
mai mult de peste 20 de ani în Resurse Umane în Arcelor Mittal Hunedoara și în celelalte 
instituții cum s-au numit ele, Combinatul Siderurgic sau Mittal Steel. Domnul Ardelean 
dacă avea bunăvoința să-mi ceară o consultație gratis, fără nici un fel de probleme sau 
dacă venea la o ședință a comisiilor, puteam să-i explic, ca să înțeleagă de ce ceea ce 
dânsul a susținut nu este adevărat. Cu alte cuvinte, a mințit, a dezinformat cu nerușinare.  
   Vreau să vă spun că în Hotărârea 174 din 2018, 24.04.2018, s-a votat 
organigrama în care erau 31 de oameni, de posturi pentru sectorul spații verzi. Repet, în 
24.04.2018. În 2018, 25.06 s-a solicitat de către Salub revizuirea acestei organigrame a 
societății și modificarea numărului de persoane de la sectorul zone verzi cu 20, respectiv 
creșterea numărului de la 30 de persoane la 50 de persoane, cu un șef 51 față de 31, 
lucru care s-a aprobat prin Hotărârea 258 din 2018, 25.06.2018 respectiv noua 
organigramă.  
   Nu știu de unde și nu știu cum a reușit domnul Ardelean să ducă numărul la 
71 de posturi, nici nu mă interesează de altfel, dar putea să întrebe și afla foarte repede 
răspunsul. Cred că acum s-a edificat, chiar dacă nu votează hotărârea, măcar să plece 
împăcat că știe ce se întâmplă în această instituție, știe ce se întâmplă în Consiliu Local și 
că n-a venit degeaba la această ședință. Vă mulțumesc.” 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
   „Vă mulțumesc. Domnul consilier Voinia. ” 
 
   Dnul. Voinia Claudiu Sorin: 
   „Aș vrea să încep amintindu-ne un episod de anul trecut. Vechea societate 
de salubritate cam prin aceeași perioadă a anului a cerut majorare de tarife. Cu 6-7 luni 
înainte de finalul contractului. Am stat mult să gândim, unii colegi erau total împotrivă unor 
majorări de tarife. Dar riscul mare pentru hunedoreni era ca vechea societate să se 
retragă, dacă nu i se acceptau tarifele și noi să rămânem descoperiți cu curățenia orașului. 
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Drept urmare, ni s-a părut în interesul hunedorenilor și am votat pentru majorarea de tarife. 
Astfel, vechea societate a încasat niște bani și nu puțini. Cred că punând în balanță pentru 
lunile din anul anterior când a fost veche societate și cât primește noua societate, diferența 
e de multe miliarde. Multe miliarde în plus pentru vechea societate, în condițiile în care 
orașul este mult mai curat. De aceea consider că ceea ce s-a întâmplat este o atitudine 
iresponsabilă a consilierilor liberali care au votat contra interesului hunedorenilor de a 
avea un oraș curat. Ce se întâmpla? Consider că este contrar oricărui interes al 
hunedorenilor să avem pe tema curățeniei orașului o luptă politică. Și dacă se vrea, atunci 
să se vină cu cifre și să se vadă vechea societate cu vădite interese liberale câți bani a 
încasat de la Primăria orașului și câți bani încasează noua societate. Vă mulțumesc.” 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
   „Mulțumesc, domnul consilier Scurtu.” 
 
   Dnul. Scurtu Raul: 
   „Mulțumesc doamna Președinte. S-au spus cam multe, aș dori să adaug și 
eu câteva idei. Aș dori să întreb pe domnul Ardelean în cei doi ani de zile de când este 
consilier local cu ce proiecte exacte a venit Partidul Național Liberal? Aș dori să îl întreb ce 
le spune oamenilor când se întâlnește cu ei, pentru că Joi nu a votat și a lăsat orașul fără 
gunoi, ce le spune oamenilor? În primul rând știu că ați votat firma SalubPrest, este un 
proiect de interes și utilitate publică și nu s-a venit cu nici o idee. Deci cu nici o idee. Eu 
cred că ar trebui să lăsăm administratorul să-și facă treaba în continuare pentru că firma 
nu este de foarte mult timp și este o diferență față de firma care a fost a doamnei Hărău. 
Eu cred că 5 miliarde mai puțin, de când s-a înființat firma, este totuși o sumă destul de 
mare, decât lua doamna Hărău față de noua firmă. Vă mulțumesc.” 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
   „Mulțumesc. Domnul deputat Toma, vă rog.”  
 
   Dnul. Deputat Toma Ilie: 
   „Doamnă Președinte de ședință, Domnule Primar, Doamnă Viceprimar, 
stimați consilieri locali ai municipiului Hunedoara, mulțumesc pentru că mi-ați dat cuvântul, 
mulțumesc pentru că mi-ați dat această ocazie. Prezența mea se datorează astăzi aicea în 
urma informațiilor apărute în mass-media la sfârșitul săptămânii trecute prin care consilierii 
locali din opoziție, Partidul Național Liberal votează împotriva unui proiect de lege care 
afectează grav municipiul Hunedoara, care afectează grav cetățenii municipiul Hunedoara 
și nu în ultimul rând securitatea sănătății cetățenilor municipiului Hunedoara. Pentru că 
prin acel proiect de lege nefiind votat era blocată practic colectarea gunoiului menajer și a 
gunoiului stradal din municipiul Hunedoara, era blocat transportul acestuia și prelucrarea 
lui în punctele special amenajate pentru acest lucru.  
   Vreau să vă mărturisesc un lucru. Nu puteam rămâne pasiv la acest fapt. În 
dubla calitate a mea de cetățean al municipiului Hunedoara și de reprezentant în forul 
suprem al statului român al cetățenilor din municipiul Hunedoara. Vreau să dau și un 
răspuns colegilor, domnul Bădin de exemplu, a spus unde se află Gherman și unde se află 
doamna Hărău? Păi se află la interesele lor întotdeauna. Nu au o prindere pentru 
problemele cetățenilor municipiului Hunedoara, dânșii au problemele lor proprii, pe care le 
caută să și le dezvolte, nu să fie o colaborare permanentă cu cetățenii municipiului 
Hunedoara  pentru ca noi să avem un oraș mai frumos și mai bun.  
   Despre resursele umane, domnul Ilea și eu am pățit la fel cu ideea pensiilor, 
întotdeauna nu am fost întrebat. Dacă nu am fost întrebat habar nu aveau despre ce 
vorbeau dar dânșii vorbeau pentru că făceau diletantism politic, acesta le este stilul și așa 
vor merge în continuare.  
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   Vreau să îi rog încă odată pe puținii colegi de la liberali din Consiliul Local, 
văd că astăzi s-au retras. Normal, au primit ordine politice. Normal, ei nu reprezintă practic 
interesele cetățenilor municipiului Hunedoara. V-aș ruga încă odată, votați pentru acest 
proiect de lege pentru că e foarte grav dacă nu s-ar vota și nu ar merge mai departe 
curățenia municipiului Hunedoara. Știu că aveți un of. De doi ani Hunedoara are direcție 
totuși. Merge într-o direcție bună, are vitalitate. Mulțumesc că mă aprobați domnule 
Ardelean. Și, ca simplu cetățean în primul rând, chiar să facem abstracție aici, coloratura 
politică nu-și mai are rostul, zic eu, când există astfel de proiecte locale de importanță 
orășenească, de importanță a tuturor cetățenilor municipiului Hunedoara. Nu mai plecați 
urechea la necuratul. Mergeți mai departe pe proiectele reale și veți vedea că veți avea de 
câștigat.  
   Vă mulțumesc foarte mult, în speranța că veți vota pozitiv.” 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
   „Mulțumesc.” 
    
   Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
   ” Doamna Președintă, doar 30 de secunde vă rog.” 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
   „Da. Vă rog.” 
 
   Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
   „Pentru că a fost adusă în discuție sumele care s-au plătit pentru perioada 1 
martie – 31 iulie ca să spunem așa, atât la vechea societate cât și la noua societate.  
   Stimați consilieri, prin votul dvs. ați hotărât în luna martie să înființăm o nouă 
societate care să preia tot ce înseamnă salubrizarea stradală, întreținerea zonelor verzi, 
deszăpezirea și să o diversificăm ajungând chiar să reparăm și drumuri. Vreau să vă spun 
că pe activitățile desfășurate de vechea societate deci doar pe activitățile acelea 
comparativ, salubrizarea stradală și spațiile verzi, veche societate privată a încasat în 
această perioadă de care am amintit 2.112.771 lei iar noua societate, societatea 
cetățenilor municipiului Hunedoara a încasat 1.696.117 lei. Nu este un calcul extraordinar 
de greu de făcut dar peste 400.000 de lei este o economie. Eu cred că societatea este 
condusă bine de către actualul administrator și colectivul de conducere de acolo. Cu 
siguranță, ea va fi îmbunătățită. Am capitalizat-o, ne aflăm în procedura de licitație de 
achiziție de noi utilaje. Trebuie să avem un pic de răbdare, dar vă rog să nu transformăm 
lupta politică în sensul de a arăta că Primarul nu e în stare să curețe orașul, să ridice 
gunoiul menajer, prin faptul că votăm un proiect de hotărâre de utilitate publică. Acesta sau 
de transport. Dacă veniți, cum ar fi și normal, cu idei bune pentru îmbunătățirea activității, 
le vom discuta împreună în Consiliul Local sau dacă doriți în orice zi a săptămânii. Ca să 
îmbunătățim activitatea nici un efort nu este prea mare. Dar în rest, eu sunt absolut 
convins că dvs. cei trei prezenți astăzi la ședință veți vota acest proiect de hotărâre pentru 
că vă pasă de cetățenii municipiului Hunedoara. Mulțumesc.”   

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 Titlul hotărârii se aprobă cu  13 voturi ”pentru” (Todor Ramona Elena, 

Borca-Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Kofity Zoltan, Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor Virgil, Palcău Ciprian 
Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena) și 3 voturi ”împotrivă” (Popa 
Mihaela, Ardelean Daniel, Popovici Corina Virginia). 
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  Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.   
  Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Bogdan – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind prelungirea mandatului de 

administrator la societatea Salubprest Hunedoara SRL, cu o perioadă de 4 (patru) luni, 
a constatat următoarele: 
 

- Domnul Poanta Nelu-Marinel a obținut 13 voturi ”pentru”  
 

Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 „Doamna Președintă, în urma numărării voturilor situația este următoarea: 

- 13 voturi pentru, 2 voturi împotrivă, 1 vot anulat.  
Mulțumesc” 
 

În urma acestor rezultate, se constată  prelungirea mandatului de 
administrator la societatea Salubprest Hunedoara SRL, cu o perioadă de 4 (patru luni), a 
domnului Poanta Nelu-Marinel. 

 
Art. 2-6 se aprobă cu 13 voturi ” pentru” (Todor Ramona Elena, Borca-

Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin 
Ioan, Kofity Zoltan, Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor Virgil, Palcău Ciprian Ștefan, 
Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena) și 3 voturi ”împotrivă” (Popa Mihaela, 
Ardelean Daniel, Popovici Corina Virginia). 
     Art. 7 se aprobă în unanimitate (16 voturi „pentru”). 

Hotărârea nr. 273/2018 se aprobă cu 13 voturi ” pentru” (Todor Ramona 
Elena, Borca-Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Kofity Zoltan, Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor Virgil, Palcău Ciprian 
Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena) și 3 voturi ”împotrivă” (Popa 
Mihaela, Ardelean Daniel, Popovici Corina Virginia). 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„ Declar ședința încheiată.” 

 
 

PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 

     Popovici Corina-Virginia          Laslău Militon Dănuț 

 


